

Title (en)
Paper basket.

Title (de)
Papierkorb.

Title (fr)
Corbeille à papier.

Publication
EP 0219385 A2 19870422 (FR)

Application
EP 86401995 A 19860912

Priority
FR 8513811 A 19850918

Abstract (en)
[origin: US4776480A] The invention applies to a waste-paper basket having a detachable tub for receiving litter held against a support column by a hook-and-bolt system. According to the invention, the support column (2) has towards its upper part (2) an element forming a tub-cover (2) completely solid with an elongated central beam essentially vertical in its position of use. The invention applies in particular to a basket intended to be used at a fixed site in the street to receive litter tossed away by passersby.

Abstract (fr)
L'invention s'applique à une corbeille à papier comportant une cuve amovible de réception des déchets maintenue en appui contre un montant-support par un système d'accrochage et de verrouillage. Selon l'invention, le montant-support (1) comprend vers sa partie supérieure (11) un élément formant couvre-cuve (2) solidaire d'un seul tenant d'une poutre (3) centrale allongée sensiblement verticale en position d'utilisation. L'invention s'applique, notamment, à une corbeille destinée à être utilisée, à poste fixe dans les rues, pour recevoir les déchets jetés par les passants.

IPC 1-7
B65F 1/14

IPC 8 full level
B65F 1/14 (2006.01)

CPC (source: EP US)
B65F 1/141 (2013.01 - EP US); **Y10S 220/908** (2013.01 - EP US)

Cited by
FR2719032A1; EP0738670A1; EP0592270A1; FR2696425A1; EP0849191A1; FR2757559A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
US 4776480 A 19881011; AT E54646 T1 19900815; DE 3672742 D1 19900823; EP 0219385 A2 19870422; EP 0219385 A3 19870826;
EP 0219385 B1 19900718; ES 2002168 A6 19880716; FR 2587188 A1 19870320; FR 2587188 B1 19880415

DOCDB simple family (application)
US 90885786 A 19860918; AT 86401995 T 19860912; DE 3672742 T 19860912; EP 86401995 A 19860912; ES 8601980 A 19860918;
FR 8513811 A 19850918